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Beste heer Goubet,

Op 20 maart 2016 heeft u art. 40 RvO vragen gesteld over de groene waterberging op
het voormalige DESM terrein. In deze brief geven wij antwoord op de gestelde vragen.

Het verheugt ons dat u met veel enthousiasme de plannen voor een groene waterberging
met helofytenfilter heeft verwelkomd. Wij zijn dan ook graag bereid om middels
beantwoording van deze brief uw zorgen weg te nemen.

Inspraak van buurtbewoners

Vraag 1: Klopt het dat er op initiatief van buurtbewoners een klankbordgroep is opgezet?
Zo ja, waarom is dit initiatief niet door de gemeente genomen?
De gemeente heeft op 18 januari 2Ot6 een info-avond gehouden voor de buurtbewoners.
Zoals bij veel projecten is ook hier het voorstel gedaan door de gemeente om een
klankbordgroep op te richten.

Vraag 2: Op welke manieren vindt er overleg plaats met de klankbordgroep? Hoe wordt
haar inbreng meegenomen in de uitvoer van de plannen?
De klankbordgroep, met een vertegenwoordiger van de wijkraad, is op 14 maart voor het
eerst bij elkaar geweest. Het volgend overleg staat gepland voor 25 april.
In het voortraject heeft de heer Rutjens gevraagd of de mogelijkheid aanwezig is de
kantine met kleedlokalen en een gedeelte van de velden aan te kopen. Inmiddels is de
kantine met kleedlokalen en het hoofdveld door de heer Rutjens aangekocht.

Vraag 3: Buurtbewoners verenigd in de klankbordgroep geven aan zich niet gehoord te
voelen. Men krijgt volgens eigen zeggen nauwelijks tijd om op ontwikkelingen te reageren
en wensen worden genegeerd. Kunt u dit beeld bevestigen, zo nee waarom niet?
De buurtbewoners zijn meegenomen in de eerste concepttekeningen. Op 25 april worden
de definitieve tekeni ngen gepresenteerd.

Vraag 4: Bent u het met de SP eens dat draagvlak voor het project met name onder
buurtbewoners van belang is voor het slagen ervanT
Draagvlak onder de buurtbewoners is zeker belangrijk. Indien dit mogelijk is houden we
uiteraard rekening met de wensen van de bewoners.
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Voorbereidingen in het plangebied
Vraag 5: Waarom heeft er op grote schaal bomenkap in het gebied plaatsgevonden? Was
het niet mogelijk om enkele beeldbepalende bomen in het plan mee te nemen en zo nee
waarom niet?
In het plangebied moet op de locatie van het helofytenfilter en de nieuwe groene berging
grond afgegraven worden tot een diepte van minimaal 1,5 meter. Hierdoor is het
onmogelijk op deze locatie de bomen te handhaven.
Langs de achtertuinen van de bewoners blijft de groensingel met bomen gehandhaafd en
wordt deze ingepast in de nieuwe plannen.

Vraag 6: Is er overleg met buurtbewoners geweest over de bomenkap en andere
werkzaamheden die op dit moment in het plangebied plaatsvinden?
Er is met de bewoners overleg geweest over de bomenkap. Ook is aangegeven dat deze
werkzaamheden op korte termijn uitgevoerd moesten worden in het kader van de Flora
en Faunawet.

Vraag 7: Is er een landschapsarchitect betrokken bij het opstellen van de plannen?
We hebben in overleg met het bureau dat ons adviseert en ook een landschapsarchitect
in dienst heeft, het project zoveel mogelijk geclusterd om niet onnodig groen weg te
hoeven halen. Zo hebben we het onderhoudspad van de groene berging en helofytenfilter
gecombineerd met het onderhoudspad van de Leukerbeek.

Vraag 8: Komt er in het plangebied naast het moerasfilter dat toch eigenlijk slechts de
aanblik van een rietveld biedt ook nog ander groen terug?
Langs de Koekoeksweg is ook nog ruimte gereserveerd voor een speelbos ten behoeve
van activiteiten van de scouting.
Aanvullend willen we nog bomen aanplanten in het gebied ter compensatie.

Aanleg en beheer van de moerasfilter
Vraag 9: Klopt het dat er veel grond zal worden afgevoerd uit het plangebied en substraat
zal worden aangevoerd?
Er wordt inderdaad veel grond afgevoerd. Ook worden bouwstoffen aangevoerd.

Vraag 10: Klopt het dat deze verkeersbewegingen, zwaar vrachtverkeer, via de
Koekoeksweg voorzien zijn?
Deze verkeersbewegingen gaan niet via de Koekoeksweg maar via een tijdelijke
aansluiting op de Ringbaan Oost. Alleen bij de start en afsluiting van de werkzaamheden
komt beperkt verkeer via de Koekoeksweg.

Vraag 11: Bent u op de hoogte van de slechte staat van het wegdek van de Koekoeksweg
en maakt u zich net als de SP en buurtbewoners zorgen over verdere verslechtering van
het wegdek en schade aan woningen langs de weg door trillingen?
Het wegdek van de Koekoeksweg zal door het beperkte verkeer niet verslechteren. De
huidige staat van de weg is zeker niet slecht.

Vraag 12: Heeft u onderzocht of een (tijdelijke) in- en uitrit voor zwaar vrachtverkeer die
aangesloten wordt op de Ringbaan Oost tot de mogelijkheden behoort? Zo nee, waarom
niet?
Er komt een tijdelijke aansluiting op de Ringbaan Oost. Hiervoor zullen een aantal bomen
gekapt moeten worden. Na afronding van de werkzaamheden gaan we hier nieuwe
bomen aanplanten.

Vraag 13: Buurtbewoners hebben het gevoel dat onderhoud en beheer van het bestaande
bezinkbassin niet opt¡maal is en maken zich daarom zorgen over het onderhoud en
beheer van het moerasfilter. Kunt u garanderen dat buurtbewoners geen overlast (van
stank) zullen gaan ondervinden?
Het klopt dat het onderhoud en beheer van de bestaande berging niet optimaal is. De
nieuwe groene berging, en zeker het helofytenfilter, zorgen voor reiniging van het sterk



verdunde overstortwater. Vergelijkbare voorzieningen zijn in het verleden ook toegepast
in woonwijken waar geen sprake is van stankoverlast.

Vraag 14: Wordt er een onderhoudsplan voor het moerasfilter opgesteld? Zo ja, kan de
SP hierin inzage krijgen? Zo nee, waarom niet?
Om het onderhoud en beheer voor de totale voorziening goed weg te zetten wordt een
uitgebreid onderhoudsplan opgesteld door het buro dat ook de voorziening heeft
ontworpen. De SP kan hier, zodra dit uitgewerkt is, uiteraard inzage in krijgen. Wij zijn er
als gemeente uiteraard bij gebaat dat deze voorziening optimaal functioneert. Het beheer
en onderhoud wordt straks bij het WBL (Waterschaps Bedrijf Limburg) weggezet om ook
te borgen dat dit optimaal wordt uitgevoerd.

Vraag 75: Wordt de regelmatige vervanging van het substraat in de toekomst ook
voorzien via de Koekoeksweg? Zo ja, heeft u in dit licht een (t¡jdelijke) in- en uitrit voor
zwaar vrachtverkeer die aangesloten wordt op de Ringbaan Oost onderzocht?
De levensduur van een helofytenfilter is minimaal 15 jaar, maar kan ook 20 tot 25 jaar
goed functioneren. Bij vervanging kunnen aanvullende eisen gesteld worden over de aan-
en afvoer. U kunt denken aan aangepast transport of aangepaste voertuigen. Dit is
echter, minimaal de komende 15 jaar, nog niet aan de orde.

Uit onze antwoorden kunt u concluderen dat er in dit project zeker aandacht is voor de
buurtbewoners en overige randvoorwaarden. We nodigen u graag uit als de
werkzaamheden voltooid zijn om met eigen ogen het project te aanschouwen.

Heeft u naar aanleiding van deze brief nog vragen? Neem dan contact op met T. Huijbers
via telefoonnummer (0495)-575348 of per mail T. Huijbers@weert.nl.
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